
Protokół Nr XL/21 

Z sesji Rady Gminy Kostomłoty odbytej w dniu 30 listopada 2021 r. o godz. 8.00 w sSali 

sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Kostomłotach  

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie programu sesji. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty. 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Osiek. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w roku 

2022”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Tauron Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Krakowie, przy ul. 

Podgórskiej 25a, 31-035 Kraków. 

12.  Wnioski i oświadczenia. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad XL  sesji Rady Gmin. 

 

Przebieg spotkania 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca  Agnieszka Śladowska  otworzyła obrady i przywitała zebranych. 

Zweryfikowano kworum.  Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu) w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozwala na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

W sesji ponadto uczestniczyli Wójt Gminy Janina Gawlik, Zastępca Wójta  Alicja Meusz, 

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska, Skarbnik Gminy Rafał Hossa, mecenas Lilla 

Gruntkowska oraz sołtysi (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu) oraz 

zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad.2. Przyjęcie programu sesji. 



Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Przyjęcie programu sesji. 

3.Przyjęcie protokołu Nr XXXIX z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

4.Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kostomłoty. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kostomłoty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Osiek. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia           

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w roku 2022”. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

rzecz Tauron Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Krakowie, przy ul. Podgórskiej 25a, 

31-035 Kraków. 

12. Wnioski i oświadczenia. 

13. Sprawy różne. 

14.Zakończenie obrad XL  sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXXIX z  sesji Rady Gminy Kostomłoty.  

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady i nikt z radnych 

nie wniósł żadnych poprawek ani uzupełnień do protokołu, radni w głosowaniu jednogłośnie 

przyjęli protokół Nr XXXIX. 

 

Ad.4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.(załącznik nr 4). 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Gminy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście Państwo sprawozdanie z realizacji zadań, 

natomiast chciałabym dodać, że uczestniczymy we wszystkich spotkaniach, przyjmowaliśmy 

także Pana  posła Pawła Hreniaka. Omawialiśmy zadania inwestycyjne z Polskiego Ładu, 

które chcemy złożyć w następnej transzy, a także zadania popegeerowskie.                                

W miejscowościach popegeerowskich będziemy wnioskować o kanalizację w Piotrowicach 

etap II i III. Etap II pociągnięcie nitki do oczyszczalni, III wykonanie kanalizacji na MZP,                    

a także wykonanie kanalizacji w Ramułtowicach. Zobaczymy, co z tego zostanie nam 

przydzielone. Natomiast jeżeli chodzi o Polski Ład chcielibyśmy wnieść przebudowę rynku w 

Kostomłotach i budowę drogi Świdnica-Szymanowice. To są te inwestycje, które składamy 

do Polskiego Ładu, do Funduszu Dróg Samorządowych wnosimy drogę Piotrowice-

Szymanowice i przebudowa ulicy Akacjowej w Kostomłotach. Uczestniczyłam także             



w spotkaniu z wójtami, gdzie były różne tematy poruszane m.innymi, to co Państwo 

dyskutowaliście – wynagrodzenia wójtów, diety radnych. Mamy pełną orientację jak jest                

w terenie, praktycznie samorządy podejmują już uchwały, jak nie do tej pory, to dzisiaj są te 

decyzje podejmowane. Odebraliśmy 4 drogi, które wykonaliśmy, kończymy drogę Sikorzyce-

Świdnica Polska tutaj czekamy, czyszczą na razie drogę, czekamy na położenie masy. Jeżeli 

chodzi o spotkania z Marszałkiem – po rozmowie udało nam się uzyskać dodatkowe środki 

265 tys. zł, co zmniejszy nasze środki własne na tej drodze. W sumie mamy dotacji na tę 

drogę prawie 1 400 000,00, bo z Polskiego Ładu również. Otrzymaliśmy nagrodę, jak 

Państwo wiecie, 250 000,00 za przeprowadzane akcje szczepień, te pieniądze zostaną 

przeznaczone na budowę remizy w Bogdanowie. Nie remizy tylko garażu. Idzie to trochę 

opornie, ale wyburzyliśmy stodołę i chcemy wybudować garaż i wyprowadzić straż pożarną 

od Pana Gorczycy. Na bieżąco spotykamy się z inwestorami, bo są przeprowadzane decyzje 

środowiskowe na gruntach KOWR-u i prywatnych jeżeli chodzi o fotowoltaikę, a także 

przedsiębiorstwa logistyczne. Jeżeli są jakieś pytania chętnie odpowiem. Jeszcze chciałabym 

publicznie odnieść się do szkół. Jak Państwo wiecie tutaj Pani dyrektor usilnie stara się o 

środki zewnętrzne. Dokupujemy sprzęt, teraz wprowadzamy inkubator covidowski 

„laboratorium przyszłości”, każda szkoła dostała określone środki, zakupujemy sprzęt.            

I uważam, że nie ma potrzeby zbierania czy żebrania na sprzęt do szkół. Przychodzi moment, 

że my się zastanawiamy co możemy kupić do tych szkół, bo są w pełni zaopatrzone i myślę, 

że dyrektorzy tutaj potwierdzą czy Komisja Oświatowa, która też odwiedzała szkoły. Pan 

Przewodniczący widział, że mamy szkoły bardzo dobrze doposażone jeżeli chodzi o ostatnie 

trzy lata. Jestem z tego dumna. Ja mam wielką prośbę, jeżeli by były jakieś potrzeby, to 

bardzo bym prosiła, u mnie naprawdę drzwi są otwarte, żeby ze mną się skontaktować i wtedy 

sprawę załatwi się na miejscu. Nie ma potrzeby publicznego występowania, że jakieś mamy 

niedobory w szkołach i dzieci nie mogą się uczyć, bo to jest nieprawda. To jest nieprawda                   

i dla mnie jest bardzo ważne żeby mieć orientację wcześniej, a nie odczytywać listu na forum. 

Bardzo mnie to zabolało i dlatego musiałam to dzisiaj powiedzieć, ale myślę, że to było jakieś 

nieporozumienie i przechodzę do porządku. 

Radny Józef Osowski – Odnośnie nagrody covidowskiej – za co to nagroda, które miejsce 

dostaliśmy w województwie i ile jest osób zaszczepionych na terenie gminy, jaki procent? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa, zasady podziału nagród nie znam, były 4 

powiaty, gdzie były 3 miejsca, były 3 powiaty, gdzie było 1 miejsce tylko i 3 czy 4 powiaty, 

gdzie były 2 miejsca. Za pierwsze miejsce przydzielano po 1 000 000,00 zł, za drugie 

500 000,00 zł, za trzecie 250 000,00 zł. Myśmy się załapali na trzecie miejsce i ja się z tego 

cieszę, to są zawsze pieniądze. Natomiast nie potrafię powiedzieć na bazie czego było to 

oceniane. Bo jak patrzymy na zaszczepionych, to w naszym powiecie pierwsze miejsce ma 

gmina Miekinia, ostatnie miejsce ma gmina Udanin, a w pieniądzach jest zupełnie inaczej. 

1 000 000,00 zł dostała Środa Śląska, 500 000,00 Udanin, 250 000,00 my. Zawsze 

kształtowaliśmy się na trzecim miejscu. Natomiast Malczyce nic nie dostały, a byli też 

wysoko zaszczepieni, nie potrafię tu odpowiedzieć. Natomiast przyjmujemy to, że mamy 

trzecie miejsce. Dla mnie to jest uczciwe, bo jak patrzę na ilość zaszczepionych, a jest to 

niecałe 50%, musimy się jeszcze sprężać żeby więcej zaszczepić, dla mnie 250 000,00 to jest 



też dużo pieniędzy. Te pieniądze są przeznaczone na działania, które wspierają jakby 

szczepienia, przeznaczyliśmy na straż pożarną, gdyż nasze straże bardzo angażują się w akcję 

szczepień. Ten garaż, który wybudujemy za te pieniądze, to jest uczciwe. 

Radny Józef Osowski – Pozwolę się nie zgodzić z Panią Wójt, bo mi się wydaje, że te 

250 000,00, oczywiście nie ujmując strażakom, bo u nas w gminie jest bardzo niskie 

zaszczepienie i wydaje mi się, że należało podjąć inne działania, dodatkowe, które by 

wspomagały tę liczbę zaszczepionych… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny, będziemy mieć kiermasz 5 grudnia i będzie  

mobilny punkt szczepień. Mieliśmy taki punkt na dożynkach i proszę sobie wyobrazić, że na 

170 osób zaszczepionych z naszej gminy było tylko 5 osób, mieliśmy pięć nagród i wszyscy 

otrzymali, bo nagrody mogli otrzymać tylko mieszkańcy Gminy. Ośrodek cały czas szczepi, 

kto ma chęć idzie do ośrodka. W niedzielę będzie można przyjąć trzecią dawkę, drugą oraz 

pierwszą, jednak nikogo nie zmusimy. Ponadto te pieniądze nie są na zatrudnienie 

pielęgniarki do szczepienia, bo to gwarantuje Państwo – daje szczepionki, daje obsługę i za to 

mają płatne. To jest nagroda i pożytkujemy ją tam, gdzie ludzie byli najbardziej 

zaangażowani, a byli to strażacy. 

Radny Józef Osowski - Pozwoli Pani, że będę przy swoim zdaniu, bo wydaje mi się, że jeżeli 

było pięć osób i pięć nagród i pięć osób się zaszczepiło, to może jakiś system… W wielu 

gminach, czy powiatach są stosowane jakieś powiedzmy…, gdzie mieszkańcy otrzymują 

jakieś nagrody… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak w każdej gminie był system nagrodowy, to jest prawda,     

u nas też, ale na to środki przeznacza Wojewoda. 

Radny Marek Żądło – Ja mam pytanko w sprawie kanalizacji w Ramułtowicach, to jest 

budowa – tak? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Budowa i połączenie z Wilkowem Średzkim. 

Radny Marek Żądło – To jest budowa na tym odcinku drogi, który został zrobiony? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, od początku mówiłam o Ramułtowicach dlatego, że jest 

to najdalej położona miejscowość i koszty wywozu są bardzo drogie i musimy zrobić 

kanalizację.  Jeszcze robimy kanalizację w Jakubkowicach. 

Radny Marek Żądło – Jeszcze mam pytanie odnośnie szczepienia, osoby które były 

szczepione jednodawkowo mogą się doszczepić? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Tak. Każdy w niedzielę może przyjść, nie ma kolejki, nie ma 

papierologii. Może pani Sekretarz powie. 

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska – Będzie mobilny punkt szczepień w Gminnym 

Ośrodku Kultury na sali sesyjnej. Będzie można się zaszczepić pierwszą dawką, dawką drugą 

i trzecią. Nie szczepimy dzieci, jeżeli jest ktoś zainteresowany szczepieniem dzieci, to proszę 

się skontaktować z ośrodkiem zdrowia. 



 

Ad. 5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Sprawozdania nie odczytujemy, 

otwieram dyskusję, nie ma chętnych, zamykam dyskusję. Przechodzimy do punktu 

następnego. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Proszę Państwa zanim przejdziemy 

do cyklu uchwał wniosek formalny żeby nie odczytywać treści uchwał, uchwały zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji wspólnych. Wniosek został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie.  

 

Ad.6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na 2021 rok. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty 

na 2021 rok. 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 1 

 

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Ad. 7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kostomłoty. 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu) 

 



Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 

Kostomłoty. 

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. Radca prawny Lilla Gruntkowska 

poinformowała, że w podstawie prawnej jest błąd pisarski, zabrakło nazwy ustawy na 

podstawie której radni podejmą decyzję w sprawie wynagrodzenia wójta.  

Radny Józef Osowski – Pani Przewodnicząca chciałbym się dowiedzieć jaka do tej pory była 

pensja Wójta i jaka będzie po podwyżce.  

Sekretarz Gminy Anna Orzechowska- Jeżeli chodzi o stan obecny: wynagrodzenie 

zasadnicze 4 700,00 zł, proponowana kwota 10 250,00 zł,  

dodatek funkcyjny obecnie 1 900,00 zł, proponowany 3 150,00 zł,  

dodatek specjalny obecnie 2 640,00 zł, proponowany 4 020,00 zł 

dodatkowo dodatek za wieloletnią pracę. 

Radny Józef Osowski – Czy ustawodawca zobowiązuje nas do 100% podwyżki pensji czy       

w inny sposób określa? 

Sekretarz Anna Orzechowska – O wysokości wynagrodzenia decyduje Rada Gminy. 

Radny Józef Osowski – Ale Pani Sekretarz ustawodawca określa chyba kwotę jaką… 

Sekretarz Anna Orzechowska – Oczywiście tak, o wysokości decyduje Rada Gminy, ale 

kwotę minimalną i maksymalną określa ustawodawca. 

W związku z barkiem dalszych uwag Przewodnicząca zamknęła dyskusję i  poddała uchwałę 

pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób 

następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta 

Gminy Kostomłoty. 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 11 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 1 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 3 

 

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Szanowni radni chciałabym podziękować za podjęcie tej 

uchwały, to dla mnie jest sprawa bardzo trudna. Zawsze powtarzałam, że na chleb mi nie 

brakuje, przyszłam tutaj na wójta z niższymi poborami jakie miałam jako skarbnik powiatu, 

ale uważałam, że praca jest dla gminy ważna. Praca wójta nie polega tylko na odbębnieniu 8 

godzin, nie każdy wie, że pracuję od rana do wieczora, coś się dzieje na gminie musze być 

gotowa w każdej chwili. Cieszę się, że mam dobrą kadrę, bo bez niej też bym dużo nie 

zrobiła. Dlatego ważne jest dla mnie moje wynagrodzenie, ważne jest wynagrodzenie moich 

pracowników. I tu jak pan Osowski bardzo dobrze podkreślił, czy pracownicy będą mieli 

podwyżki? Tak, no na pewno nie takie jak wójt, bo zaznaczam, że byłam w ostatniej kadencji 



chyba jedyną osobą, która była przeciw obniżce poborów wójtowi, bo uważałam, że jest to 

niesprawiedliwe  żeby wójtowi obniżać mimo, że poprzednik miał maksymalne. Byliśmy na 

spotkaniu wójtów i zresztą każdy chyba wie, że wójtowie jakby odbierają to co zostało im 

zabrane, dlatego przechodzimy na maksymalną. Chciałabym zaznaczyć, że   dopóki nie 

zmieni się rozporządzenie ja na tym wynagrodzeniu będę pracować, czyli nie mam 

możliwości dalszych podwyżek. Nie oponowałam, jak radni zdecydowali ostatnio o swoich 

podwyżkach diet dla radnych i sołtysów, bo uważałam, że jest to potrzebne. Nikt wtedy nie 

zapytał czy wójt nie powinien dostać podwyżki, ale nie było takiej możliwości. Natomiast tu 

Pani Przewodnicząca dość mocno walczy, ale myślę, że Rada zastanowi się jeżeli chodzi         

o podwyżki dla radnych. Ja chciałabym serdecznie podziękować za to, że podjęliście uchwałę 

o moim wynagrodzeniu, chociaż jeszcze raz powtarzam naprawdę ani nie brakowało, ani nie 

brakuje mi na chleb. Dziękuję bardzo. 

Radny Ryszard Pisarek - Ja mam takie podsumowanie tej uchwały, że Rada obserwowała 

Panią Wójt w pierwszej kadencji, obserwuje dalej i te wynagrodzenie uważaliśmy, że się Pani 

należy. Dlaczego? Bo każdy tutaj z nas, z sołtysów widzi, że jakiś wkład gmina daje dla 

poszczególnych miejscowości. Ja uważam, że i cieszę się niezmiernie, że została też 

doceniona wśród radnych gminy. 

 

Ad. 9.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Osiek. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w 

miejscowości Osiek. 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad. 10.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

w roku 2022”. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie:  Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 



wolontariacie, w roku 2022”. 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Krakowie, przy ul. 

Podgórskiej 25a, 31-035 Kraków. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję i ją zamknęła, ponieważ nikt nie wyraził chęci zabrania 

głosu. Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie.  Uchwała została przyjęta 

przez Radę Gminy Kostomłoty w sposób następujący: 

Głosowanie w sprawie: Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w 

Krakowie, przy ul. Podgórskiej 25a, 31-035 Kraków. 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 15 

Zagłosowało: 15 Przeciw: 0 

Nieobecni: 0 Wstrzymało się: 0 

 

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Ad. 12.  Wnioski i oświadczenia. 

Beata Andrejewicz  Przewodnicząca Rady Seniorów Gminy Kostomłoty zwróciła się do 

radnych oraz sołtysów z apelem o pomoc w dotarciu do osób starszych i samotnych 

zamieszkujących w  gminie. Następnie Pani Jadwiga Tatarek przedstawiła sprawozdanie z I 

Dolnośląskiego Forum Rad Senioralnych. Zdaniem Pani Wójt kierownik GOPS i Rada 

Seniorów powinni współpracować w zakresie niesienia pomocy osobom starszym. 

Zasygnalizowała, że zabezpieczy w budżecie środki na działalność Rady Seniorów Gminy 

Kostomłoty. 

Sołtys wsi Samborz Dariusz Lasz – Pani Wójt, jak to jest, że Samborz w okresie świetności 

PGR-ów ¾ Samborza było pracownikami albo współpracowało z PGR-em w Samborzu, 

który miał 200 ha, a w żadnych planach nie jesteśmy ujęci. Nie mamy chodników, nie mamy 

przejść dla pieszych, przystanek dla dzieci obecnie grozi zawaleniem, ponad półtora roku 

temu składałem podanie o ten przystanek, o te pasy których się domagamy, te chopki.               

W ogóle nic nie jest robione. Byłem ostatnio nawet u Pana Starosty robi to samo, taka 

spychologia. Czy my w Samborzu jesteśmy jakoś inaczej traktowani, jesteśmy tak odsunięci            



i proszę nie tłumaczyć się świetlicą, bo za byłego pana wójta było 250 tys. zabezpieczone na 

świetlicę w Samborzu… Czy te programy Polski Ład i popegeerowskie mogą nas jakoś objąć, 

jesteśmy takim obciążeniem dla Gminy? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – O zabezpieczeniu 250 tys. w budżecie, to pierwsze od Pana 

słyszę… 

Sołtys wsi Samborz Dariusz Lasz - Radni doskonale wiedzą. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja też byłam radną, pierwszy raz słyszę. To, że po trzech 

latach wzięliśmy Samborz do remontu… Panie sołtysie w starych dokumentacjach ile było 

wniosków pisanych, to jest tyle, tylko co było realizowane. Przystąpiliśmy do programu 

remontu świetlicy i tu trzeba uczciwie powiedzieć teraz zwiększaliśmy na sesji dodatkowe 

środki żeby scenę i kuchnię dokończyć żeby było ładnie i to jest mienie gminy. Mówi Pan          

o środkach popegeerowskich pamiętajmy, że środki popegeerowskie są dla gmin na mienie 

gminy. Czyli kazałam Ramułtowice, bo  kanalizacja jest to zadanie gminy i kanalizacja             

w Piotrowicach też zadanie gminy. Mamy kilkanaście wiosek, gdzie większość pracowała          

w PGR i mieszkała w PGR, ci ludzie też są, wszystkich nie ujmiemy ale chcemy w związku           

z tym, że dofinansowanie jest w tym programie, o ile dostaniemy. Jest 98%, to chcemy robić 

inwestycję dużą czyli wybudowanie kanalizacji w Ramułtowicach. Jeżeli chodzi o drogi, 

przejścia jest  to zadanie Powiatu… 

Sołtys Dariusz Lasz – Przepraszam Pani Wójt, że wchodzę w zdanie, byłem u Pana Starosty, 

który mówi, że jeżeli gmina się z nim dogada, to się podejmą, jeżeli nie, to nie podejmą 

czynności. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – To ja może tutaj żeby zakończyć ten temat, może jeszcze raz 

powtórzę, to co panu powiedziano te same słowa padły do Budziszowa, te same słowa padły 

do Godkowa, to samo padło do Jarząbkowic. Powiedziałam wprost kończymy Mieczków 

zaczynamy Wichrów, bo tam jest tragedia przy KFC. Skończymy Wichrów i będziemy 

zastanawiać się która miejscowość, jeżeli chodzi o program chodnikowy. Natomiast wyraźnie 

powiedziałam jeżeli Powiat napisze program, tak jak my piszemy, zrobiliśmy w Budziszowie 

z programu na drodze gminnej, to Gmina się dołoży, tak jak robiliśmy chodnik koło Gminy, 

napisali program i Gmina się dołożyła. Natomiast nie dołożę się pół na pół, bo tutaj jest nie 

tylko problem Samborza i odpowiedzi dostajecie te same. W każdej jednej miejscowości 

która jedzie macie te same odpowiedzi. Nie jest Samborz pomijany, proszę nie mówić mi 

takich rzeczy, bo ja mam 30 miejscowości i staram się w każdej miejscowości cokolwiek 

zrobić. I jakoś chyba się udaje, bo widać to w miejscowościach. Odbieramy teraz świetlicę             

w Paździornie za chwilę będziemy odbierać w Samborzu tak, że robimy ale na mieniu 

gminnym. I proszę nie mówić o mnie źle wypowiadając się o mieniu gminnym, bo ja nie będę 

na gminnych drogach robić kiedy ja mam drogi gminne, gdzie ludzie chodzą w gumowcach. 

(Pani Wójt wyjaśniła, że miała na myśli mienie powiatowe) Ludzie po gminnych chodzą po 

błocie i to jest moje zadanie. 

Sołtys Samborza Dariusz Lasz – Mi chodzi o bezpieczeństwo przede wszystkim. 



Wójt Gminy Janina Gawlik – Ja też cały czas mówię o bezpieczeństwie… 

Sołtys wsi Samborz Dariusz Lasz - Samborz jest jedyną miejscowością przy autostradzie A-

4, która nie posiada chodników… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie, nie jest jedyną miejscowością – Osiek, Bogdanów, 

Godków, Paździorno… 

Dariusz Lasz – Osiek troszeczkę dalej od A-4… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jeżeli chodzi o A-4 i dobrze by było żeby wreszcie przystąpili 

do przebudowy, jeżeli chodzi o A-4, to całą gmina jest zawalona samochodami. Ja nie będę tu 

wskazywać która miejscowość jest bardziej, która mniej. Natomiast skończyły się już czasy, 

że będziemy inwestować w nieswoje, chciałabym robić na swoim mieniu  i do tego zostałam 

wybrana, na swoim mieniu. Tak, że to co Pan powiedział przed chwilą ja to samo słyszałam 

od pana Szwedo, ja to samo słyszałam od pana radnego Kuliga. Te same odpowiedzi 

dostajecie. Tylko gdyby w tym momencie, może jestem złośliwa tutaj, powiedziała dobrze 

zgadzam się, to szybko Powiat by się wycofał, bo to trzeba jeszcze mieć pieniądze. A taki 

chodnik, w Mieczkowie kończymy chodnik, 400 już było wsadzone… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Na świetlice otrzymaliśmy pieniądze Panie radny (do radnego 

J.Osowskiego) i na pewno wybudujemy w Chmielowie i Wichrowie z czego jestem dumna. 

Radny Mariusz Żałobniak – Chyba się Pani rozpędziła mówiąc, że Powiat się wycofa. 

Powiat się nie wycofuje, Powiat zawsze chce współpracy, natomiast Pani Wójt nadaje 

narracje taką, że współpraca tak ale na moich zasadach. Czyli będzie robione tam, gdzie ja 

wskażę. O to chodzi, że do tanga trzeba dwojga, trzeba się dogadywać i starać się 

wypracować konsensus, a nie na zasadzie tego, że dzielić społeczeństwo w gminie tu będzie 

robiona, a tam nie będzie robione. Tak, że proszę Pani Wójt nie mówić, że  ze strony Powiatu 

jest niechęć na współpracę czy niechęć robienia wspólnie inwestycji, czy wycofywanie się, bo 

to jest po prostu gra pod publikę. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – To ja może ad vocem przede wszystkim nie padły słowa           

o jakiejś manipulacji, czy braku współpracy, Panie radny nie tędy droga. Natomiast 

powiedziałam jednoznacznie, że było wskazanie że robimy Mieczków i od razu mówiliśmy   

o Wichrowie. Ja powiedziałam tylko, że zdania nie zmienię dlatego, że jestem tu 

gospodarzem. Ale czy protestowałam jeżeli był chodnik robiony tutaj przy gminie? Nie 

wystąpili z programem, każdy program podpisuję. Tak, że nie pod publikę. To chyba Pan robi 

wszystko pod publikę, bo trzeba jasno też powiedzieć,  że Powiat ma 200 tysięcy i może 

zrobić dwa chodniki. Za wszelką cenę chcecie wykopsać Wichrów chociaż patrząc na 

bezpieczeństwo wszyscy wiemy, że tam jest najważniejsze, mamy osoby niepełnosprawne, 

jest tam naprawdę ruch. Natomiast bardzo prosiłam, programy są co roku, piszcie programy.   

I taka była rozmowa do każdego programu się dołożę. Natomiast o tym z programu 

chodnikowego zawsze było, że wójt wskazuje Panie radny, i to są warunki wójta, tyko do 

tego chodnikowego programu. I wskazałam tak, że jeszcze raz powtarzam, jeżeli będzie 



Powiat pisał programy, ja mam bardzo dobrą współpracę z Powiatem. Jeżeli będzie pisał 

programy jestem w stanie dołożyć każde pieniądze po połowie do wkładu własnego. 

Radny Józef Osowski – Pani Wójt, zarzuca pani tutaj że ktoś posądza Panią o manipulacje, 

przecież Pani teraz wyraźnie mówi, że był Mieczków potem Wichrów. Kolega radny              

z Godkowa pokazał Pani nagranie, puścił nagranie, że po Mieczkowie robimy chodnik             

w Godkowie. Jak usłyszała Pani nagranie, to wtedy Pani powiedziała ja wtedy zmieniłam 

zdanie, a teraz jeszcze przed chwilą Pani mówi, że pani nie zmienia zdania. Przecież był Pan 

Pierzchalski proponował trzy chodniki do wyboru, Pani powiedziała nie w Wichrowie 

najważniejsze, a przed chwilą Pani powiedziała, że wszystkie chodnik w całej gminie są 

najważniejsze. Samborz przez Samborz z autostrady jeżdżą, to jakiej priorytety muszą być? 

Wichrów tak, Piotrowice tak, Samborz też. Nie ma tak, że przez 30 wiosek jadą z autostrady. 

Radny Ryszard Pisarek – Jeżeli można, poruszamy temat bardzo ważny. Wypowiedź Pana 

sołtysa z Samborza, cenię Pana tutaj za odwagę, wiem, że mówi Pan o problemach swojej 

miejscowości. Tylko chcę też obudzić w niektórych umysłach radnych i też w umysłach 

Powiatu, ja czytam prasę Powiatu. Mówi się dużo o Powiecie, mówi się dużo o drogach 

powiatowych. Nie uczestniczę na tych sesjach Rady Powiaty, ale nie wiem czy zapomniano    

o obrzeżach Powiatu, gdzie jest styczność z autostradą. Mówi się o drogach powiatowych w 

Miękini, mówi się o drogach oddalonych od autostrady, że to, to Powiat robi. Mnie to boli, 

my musimy uporządkować też i w Powiecie drogi, które są priorytetem i to głośno tutaj 

mówię na sesji, szanuję Powiat, szanuję decyzje Powiatu na drogach powiatowych, ale 

musimy też zauważać Gminy, które są położone przy autostradzie. I tu się zgodzę z sołtysem 

z Samborza, bo widzę to, jak autostrada jest zamknięta jaki jest przepływ samochodowy.       

A już nie mówię Panie Sekretarzu, jeżeli tak mogę Panu powiedzieć, Pan jest sekretarzem 

powiatu i przepraszam, że użyłem tutaj Pana stanowiska, obudzić myślenie niektórych ludzi 

w powiecie, którzy zarządzają drogami powiatowymi. Ta droga, która idzie z autostrady przez 

Samborz ona jest priorytetem w tej chwili. Bo widzę co tam jest, widzę tę społeczność, widzę 

te drogi powiatowe od strony Udanina, od strony Kostomłot, a ta droga w kierunku Samborza 

do Piersna, to jest rozpacz. I tutaj głośno alarmuję wymieniając Pana nazwisko, Pana 

Sekretarza, i tutaj nie mówię złośliwie, tutaj mówię do opamiętania. Mamy dużo roboty do 

zrobienia, ale ta przez Pana sołtysa wypowiedziana wypowiedź, tutaj też popieram Pana, bo 

widzę to. Dlatego mówię, że obudzić myślenie tych ludzi, którzy tymi drogami powiatowymi 

zarządzają. Nie obciążajcie tutaj też Gminy Kostomłoty, bo Gmina Kostomłoty ma moc dróg 

gminnych i przynależnych, a chodniki i jeszcze dobra jest wola Gminy, bo ja wracam nieraz  

z wybrzeża owszem jeżeli droga jest przynależna do powiatu, która przechodzi przez 

miejscowość, to przynależny jest chodnik, to jest obowiązkiem. Jeżeli bierzemy środki unijne 

na remonty dróg powiatowych, to ujmujecie w planie zagospodarowania tych dróg i                  

w dokumentacji. To nie należy kłamać, należy mówić prawdę jest przynależny chodnik.           

I wielka chwała i wielkie dzięki Gminie, która dołoży się do tego, ale Powiat powinien te 

środki gromadzić, ściągać, owszem do pomocy gminy, ale za te drogi powiatowe, których 

mamy prawie trzysta sześćdziesiąt parę kilometrów dróg powiatowych na terenie naszej 

Gminy. I tutaj musimy wspólnie radni pomóc Pani Wójt i Pan Przewodniczący Komisji 

Prawa i Porządku, proszę Pana o zorganizowanie komisji poświęconej sprawie dróg 



powiatowych wraz z chodnikami, które przebiegają przez Gminę Kostomłoty i proszę 

zaprosić ludzi z Powiatu, którzy są odpowiedzialni za drogi i też zapraszam sołtysów na to 

spotkanie jeżeli Pan Przewodniczący będzie uważał, że takie spotkanie należy zrobić. 

Radny Mariusz Żałobniak – Panie radny, Pan jako były radny powiatowy zna zasady i kto 

ustala kryterium. Priorytety ustala Rada Powiatu, Zarząd Powiatu aplikując o różne programy. 

360 km na terenie Gminy Kostomłoty, to powiat nie ma dróg, jest około 80, na całym 

powiecie jest 360 km. I Panie radny tak jak Pan powiedział jest potrzebna współpraca, 

wspólnie określanie priorytetów i współfinansowanie. Zawsze tak było począwszy od drogi 

kategorii G od Środy Śląskiej do Kostomłotów przy współfinansowaniach, przy innych 

inwestycjach, tylko trzeba chcieć ustalić jakiś konsensus prac. W momencie kiedy Pan 

Pierzchalski był tutaj na spotkaniu, Pan też uczestniczył, wie Pan jak został potraktowany. 

Nic Pan o tym nie mówi, kiedy przedstawiał propozycje, jakie usłyszał odpowiedzi od Pani 

Wójt? Na nie i tego Pan nie mówi, a trzeba o tym mówić. Jeżeli Powiat odpowiada za drogi 

powiatowe i propozycje jakieś składa, możemy dyskutować, ale to nie może być na tej 

zasadzie będzie tylko tak jak ja mówię. Dziękuję. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Proszę Państwa, by zakończyć temat ja nie będę tu 

polemizować, bo z tego  wynika co Pan radny przedstawia, że ja wszystko robię na przekór 

powiatowi. Dlatego znam opinię ja nie wskazuję drogi gminnej, czy nie mówię nie. Ja 

wskazałam Wichrów dlatego, że to jest niezbędne. Natomiast  jak był Pan Pierzchalski, 

skacze tak po trzech miejscowościach, póki co tak to zrozumieliśmy, że wszędzie jest 

potrzeba. Ja poproszę w związku z Pana wypowiedzią, poproszę wyciąg z protokołu, 

poproszę Pana Pierzchalskiego żeby się do tego ustosunkował co Pan powiedział. I jeszcze 

jedno, jeżeli chodzi o Wichrów zdania nie zmienię. Ja poproszę tylko o wypowiedzenie się na 

temat… 

Radny Józef Osowski – Pani Wójt chciałbym przypomnieć, że na tym spotkaniu Pan 

Pierzchalski zaproponował trzy chodniki do wyboru i na odpowiedź  negatywną Pani Wójt, że 

tam gdzie Pani uważa wypowiedź Pana Pierzchalskiego była taka „Pani Wójt, jak była Pani   

w Powiecie uważała Pani inaczej, teraz Pani jest w Gminie, to Pani uważa inaczej”. Pani 

odpowiedziała – tak. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jak inaczej? 

Radny Józef Osowski – Pani odpowiedziała – tak… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Zawsze decydował wójt i dokładaliśmy 50%, nic się w tym 

nie zmieniło. Natomiast nie można co godzinę skakać z jednej miejscowości do drugiej 

miejscowości. Natomiast ja uważam, że możemy zakończyć dyskusję, ja poproszę Pana 

Pierzchalskiego. Poproszę żeby odniósł się do słów które tu padły, bo to jest niezdrowe. 

Dlatego, że jeżeli uważacie, a większość rady uważa, że dobrze zarządzam gminą, 

przynajmniej tak mi się wydaje, to nie możemy obiecywać wszystkim i nic nie dawać. 

Mówimy konkretnie kończymy Mieczków, przecież za Mieczkowem też nie wszyscy byli 

zgodni, jest szkoła uważałam, że trzeba tam zrobić. Teraz uważam, że Wichrów, czy tam jest 

bezpieczniej niż w innych miejscowościach? W każdej jest niebezpiecznie, tylko trzeba 



ustalić kolejność. Jak byłam w Powiecie, to wójtowie wskazywali które chodniki były robione 

z programu chodnikowego. Natomiast wyraźnie powiedziałam, jak będą pisane programy            

i trzeba będzie udział własny, to ja dodam. I jeszcze jedno jeszcze poproszę żeby też Pan 

Sekretarz, taki wielki obrońca Gminy w Powiecie, poproszę też o drogi realizowane w ramach 

Funduszu Dróg i wtedy zobaczymy dlaczego tam się nie znalazł Samborz, czy Godków. Bo 

my dostaliśmy mały odcinek w Osieku, nasz program, a tak jest Miękinia, Udanin i inne 

Gminy z dość dużymi kwotami. Ja nie wchodzę w to co Powiat robi, jeżeli uważali tak, 

myślę, że uważali  dobrze. I nie będę dyskutować, jednak poproszę tutaj Pana Pierzchalskiego 

i wcześniej poproszę o wycinek tego protokołu. Bo nikt mi nie zarzuci, że ja mam jakiś 

konflikt z Powiatem. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Chciałabym zamknąć dyskusję           

w tym temacie i proszę Pana Przewodniczącego Komisja Prawa, Porządku i Rozwoju 

Gospodarczego o zorganizowanie spotkania z Panią Wójt i Panem Pierzchalskim i z radnymi. 

Radny Józef Osowski – Pani Wójt, na spotkaniu 23 listopada w sprawie budżetu, na moje 

pytanie o termin budowy ewentualnej świetlicy w Lisowicach odpowiedziała Pani, że 

świetlicy w Lisowicach nie będzie budować ani w tej kadencji ani w przyszłej. Ponieważ była 

Pani na spotkaniu w miejscowości Chmielów, gdzie byli mieszkańcy z Lisowic i powiedzieli, 

że takiej świetlicy w Lisowicach nie potrzebują. Ja bym chciał się zapytać Pani Wójt co to 

było za spotkanie i kiedy było i ilu tych mieszkańców było, bo ja nie słyszałem takiej opinii 

żeby mieszkańcy Lisowic się nie zgadzali na budowę świetlicy.  

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny, Pan używa słów które nie były powiedziane. 

Było powiedziane, że świetlica nie będzie budowana, przynajmniej za mojej kadencji, ani tej 

ani następnej, bo nie ma takiej potrzeby i nie ma zainteresowania. Bo na świetlicy, to nie 

sztuka wybudować, tylko ktoś musi jeszcze na niej pracować. Byliśmy na zebraniu pod wiatą, 

gdzie przyszły 4 osoby z Lisowic, byliśmy na spotkaniu w Chmielowie, Pan też siedział na 

spotkaniu w Chmielowie. Szybko Pan uciekł jak mieszkańcy zaczęli Pana pracę 

podsumowywać, zresztą Pani sołtys z Chmielowa to też potwierdzi, że Pan się pokazuje tylko 

jak podpisy trzeba zebrać do wyborów. Natomiast robiłam spotkanie wspólne jeżeli chodzi            

o remont kościoła i planowanie budowy świetlicy, było kilka osób. Jeden z panów który do 

mnie podszedł bardzo się cieszył, że chociaż powstanie świetlica w Chmielowie, bo jest taka 

potrzeba, bo tam jest dużo ludzi prężnych. Natomiast ja nie będę Panu udowadniała 

zaangażowania w ogóle Lisowic, bo na samym zebraniu, gdzie było nas 4 osoby. To był Pan 

w tych czterech osobach i pracownika mąż przyszedł żeby frekwencji nabić i były dwie panie, 

gdzie naprawdę mimo czterech osób, to od dwóch osób bardzo pozytywnie odebrałam naszą 

działalność. Dla nich ważne są Karczyce, dla nich ważna jest sala gimnastyczna w 

Karczycach, natomiast Pan z uporem maniaka powtarzał świetlica. Na dzień dzisiejszy nie 

mam takich planów, chcę żeby doszło do wybudowania dwóch świetlic w tym roku                 

i skończenia Bogdanowa, a potem będziemy się zastanawiać. I obiecuję, że ten czas poświęcę 

na te zadania, na które już dostałam środki i na te zadania, o które wystąpiłam, bo każda jedna 

robota zrobiona na gminie, to daje możliwość innej miejscowości żeby następna była 

zrobiona. Bo jak sobie przypominacie gdyby się robiło wcześniej 4 lata, to teraz byśmy sobie 

zakładali złote klamki i robiłabym powiatowe chodniki. 



Radny Józef Osowski – Może Pani powiedzieć kto był z Lisowic na tym zebraniu. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Nie pamiętam, Pan też był. 

Radny Józef Osowski – Na tym spotkaniu nikt nie mówił, że nie potrzeba świetlicy                       

w Lisowicach… 

Radny Waldemar Sudoł – Proszę się spotkać w gabinecie i wyjaśnić… 

Radny Józef Osowski – Masz rację, to jest sprawa prywatna ale na komisji Pani Wójt 

powiedziała, nie będę z panem dyskutować, szkoda słów. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Panie radny nie będę z Panem polemizować, bo Pana i tak do 

niczego nie przekonam, bo Pan mówi co chce i Pan wypowiada się jak chce… 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – I na tym zamykamy temat.  

Radny Marek Żądło – W miesiącu lipcu złożyłem wniosek na prośbę mieszkańców ul 

Wrocławskiej 11 o zamontowanie progów zwalniających (radny odczytał wniosek) do tej 

pory nie otrzymałem odpowiedzi. To nie jest droga powiatowa… 

Wójt Gminy Janina Gawlik – To jest droga gminna, Panie radny my mamy teraz wszystkie 

odbiory i na pewno otrzyma Pan odpowiedź 

Radny Marek Żądło – To już minęło ponad 5 miesięcy. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – A to Pan do budżetu składał czy zapytanie? 

Radny Marek Żądło – I tak i tak. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – No to w budżecie Pan otrzymał informacje, że nie 

uwzględniono. 

Radny Józef Osowski – Ostatnie pytanie. Słyszałem, że było otwarcie świetlicy w Świdnicy, 

czy to prawda? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – To było uroczyste otwarcie świetlicy, poświęcenie                         

i przekazanie świetlicy pod rządy pani Ani Wasilewskiej, mieszkanki Czech.  

Radny Józef Osowski – Sołtys wiedział o tym? 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Pani Ania Wasilewska była osobiście zaprosić Pana sołtysa, 

ale niestety nie uczestniczył. 

Radny Józef Osowski – Ale pani Ania Wasilewska nie jest sołtysem. 

Wójt Gminy Janina Gawlik – Jest opiekunem świetlicy. Zgodnie z moimi kompetencjami 

mam prawo ustanowić osobę poza sołtysem odpowiedzialna za salę i została ustanowiona 

Pani Ania. 

Radny Józef Osowski – Ona nie jest ze Świdnicy. 



Wójt Gminy Janina Gawlik – A świetlica jest dla 3 miejscowości dla Sikorzyc, dla Czech i 

Świdnicy Polskiej. Wcale nie musi być z tej miejscowości. 

13. Sprawy różne. 

Radny Ryszard Pisarek – Ja muszę Państwu powiedzieć jedną rzecz, że dyskutujemy              

o różnych problemach, a mnie interesuje ponieważ oświata tutaj jest obecna, pani dyrektor 

oświaty. Ponieważ mnie interesuje nasza młodzież, jak w tych czasach obecnych żyjemy, 

może Państwo złożycie w paru zdaniach relacje odnośnie młodzieży, która uczestniczy… czy 

zajęcia się odbywają, jak szkoły na terenie Gminy są zabezpieczone. Bo to mnie jako radnego 

interesuje. 

Małgorzata Pieszczoch-Śmidoda – Nauka odbywa się normalnie, z wyłączeniem tych klas 

gdzie występują zakażenia. Jeżeli w klasie stwierdzone zostaną pozytywne wyniki testów 

informowani są pozostali uczniowie, którzy idą na kwarantannę i odbywa się nauczanie 

zdalne. To są pojedyncze klasy. W Karczycach nie było takiego zdarzenia, było takie 

zdarzenie w Mieczkowie i w Kostomłotach. Te wszystkie zasady, które są zalecane przez 

Głównego Inspektora Sanitarnego i Kuratorium są przestrzegane – noszenie maseczek, 

dezynfekcja i wielokrotne czyszczenie i wietrzenie sal. 

 

14. Zakończenie obrad XL  sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Agnieszka Śladowska – Zamykam XL sesję Rady Gminy 

Kostomłoty.  

 

Protokołowała Irena Piotrowska 

 

 


